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Protokół nr 21/20 

 

z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty, które odbyło się 

w dniu 23 czerwca 2020 r. w trybie zdalnym 

 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 08.33 

Zakończenie posiedzenia 09.27 

 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych.  

W posiedzeniu, które odbyło się w trybie zdalnym, udział wzięli członkowie komisji zgodnie 

z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu, a także Wójt Gminy Stargard Jerzy 

Makowski, Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur, Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska 

oraz Sekretarz Gminy Jadwiga Michalska. Ponadto w części posiedzenia zdalnie uczestniczył 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty w momencie rozpoczęcia posiedzenia komisji obecnych było 6 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku.  

Następnie prowadząca posiedzenie komisji poddała pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zatwierdzeniem porządku posiedzenia stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie, tj. 6 głosami „za” przyjęła 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 26 czerwca 2020 r. 

3. Sprawy różne 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji 

 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 26 czerwca 

2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała, 

wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień, a następnie zaopiniowała jak niżej: 

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/1/20 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stargard wotum 

zaufania  
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Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wyjaśniła, 

że odnośnie projektu uchwały nr XVIII/1/20 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stargard 

wotum zaufania, każdy wypowie się na sesji podczas głosowania. 

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/2/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2019 rok 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVIII/2/20 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu Uchwały 

Nr XVIII/2/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/3/20 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2019 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wyjaśniła, 

że odnośnie projektu uchwały Nr XVIII/3/20 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2019, każdy wypowie się na sesji podczas głosowania. 

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/4/20 w sprawie powołania Komisji doraźnej celem 

przeanalizowania lokalizacji utworzenia punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Radna Agnieszka Bieniek zabierając głos w dyskusji, powiedziała, że na Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego Radni zgłaszali swoje kandydatury do pracy w komisji. 

W związku z tym Radna powiedziała, że zgłasza swoją kandydaturę do pracy w komisji. 

Radny Maciej Lipka również zgłosił swoją kandydaturę do pracy w komisji. 

Radny Janusz Łojko zapytał, co będzie, jeżeli w pozostałych komisjach również zgłoszą się 

Radni? 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, że wówczas na Sesji ze wszystkich kandydatur zostaną wybrani Radni, którzy 

będą pracować w komisji.  

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że z materiałów, które otrzymali Radni wynika, 

że wszystkie lokalizacje PSZOK-ów są nadal aktywne, pomimo sprzeciwów mieszkańców 

niektórych miejscowości. Następnie Radna powiedziała, że w jej opinii brak konsultacji 

społecznych z mieszkańcami w zakresie lokalizacji PSZOK, budzi wątpliwości. 

Radny Maciej Lipka powiedział, że komisja powołana przez Radę, oceni zasadność 

lokalizacji PSZOK. W opracowaniu przekazanym przez Gminę, zostały zaproponowane 

nieruchomości, które są korzystne i spełniają wymogi pod lokalizację PSZOK. Kontynuując 

Radny powiedział, że niedopuszczalne jest przekazywanie mieszkańcom negatywnych 

informacji na temat PSZOK-ów, ponieważ nie są to wysypiska śmieci. W opinii Radnego 

w momencie, kiedy powstanie PSZOK, obiekt powinien być dozorowany. Radny powiedział, 

że jego zdaniem PSZOK powinien być jak najbliżej wszystkich mieszkańców gminy, 

w związku z tym należy znaleźć optymalną lokalizację dla wszystkich. 
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Radny Janusz Łojko odnosząc się do przekazanego przez Gminę opracowania na temat 

zaproponowanych nieruchomości pod lokalizację PSZOK-u, powiedział, że w kilku 

pozycjach przy działkach wpisane jest, że istnieje możliwość nie uzyskania zgody, 

ze względu na położenie działki itp. W związku z tym Radny zapytał, w jakim celu część tych 

nieruchomości została wskazana, skoro już na samym początku podlega dyskwalifikacji? 

Następnie Radny zapytał, czy to Radni muszą podjąć decyzję w sprawie wyboru lokalizacji 

PSZOK? 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że projekt uchwały został 

przygotowany przez wnioskodawców, tj. grupę Radnych i to Rada zdecyduje, czy ta uchwała 

zostanie podjęta. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że Radni do chwili obecnej nie uzyskali od Wójta 

informacji, gdzie zostanie zlokalizowany PSZOK. Ponadto Radna zapytała, dlaczego Radni 

otrzymali opracowanie z Gminy z lokalizacjami, które nie zostały skorygowane.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że był jednym 

z wnioskodawców tego projektu uchwały i wyjaśnił, że komisja ma udzielić wsparcia 

Wójtowi w sprawie wyboru lokalizacji PSZOK. Przewodniczący wyjaśnił, że PSZOK 

ma działać na rzecz mieszkańców. Następnie Przewodniczący powiedział, że w jego opinii 

Radna Agnieszka Bieniek dzieli mieszkańców i buntuje przeciwko Gminie, która działa 

na rzecz mieszkańców. Przewodniczący dodał, że Radna jest reprezentantem całej gminy 

i zdaniem Przewodniczącego powinna zastanowić się nad dalszą działalnością w Radzie 

Gminy, ponieważ zdarzają się również decyzje trudne do podjęcia. Przewodniczący 

powiedział, że w opracowaniu przekazanym przez Gminę wskazane są wszystkie miejsca, 

w których można zlokalizować PSZOK. Następnie powiedział, że w jego opinii Radna 

nie uspokaja nastrojów mieszkańców. 

Radny Maciej Lipka powiedział, że zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącego Rady, 

choć była ona ostra. Radny dodał, żeby nie próbować skłócać mieszkańców. Ponadto 

powiedział, że w jego opinii zbieranie podpisów wśród mieszkańców w czasie pandemii jest 

nieodpowiedzialne. Następnie wyjaśnił, że powinno pracować się konstruktywnie, 

a nie niszcząco i nie skłócać mieszkańców przeciwko Gminie.  

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVIII/4/20 

w sprawie powołania Komisji doraźnej celem przeanalizowania lokalizacji utworzenia punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji doraźnej celem przeanalizowania lokalizacji utworzenia punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XVIII/5/20 w sprawie zmiany Statutu Ośrodka 

Administracyjnego Szkół Gminy Stargard 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVIII/5/20 w sprawie 

zmiany Statutu Ośrodka Administracyjnego Szkół Gminy Stargard. 
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Ośrodka Administracyjnego Szkół Gminy Stargard stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/6/20 w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania 

stypendiów Wójta Gminy Stargard dla uzdolnionych dzieci i młodzieży  
 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Radny Janusz Łojko zapytał, czy uchwała zacznie obowiązywać w tym roku? 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że po podjęciu uchwały i jej 

publikacji, będzie ona obowiązywała w tym roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy Stargard dla uzdolnionych 

dzieci i młodzieży. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy Stargard dla uzdolnionych 

dzieci i młodzieży stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/7/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

Spółdzielni Socjalnej 
 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Radna Janusz Łojko odnośnie przekazania samochodu Spółdzielni, zapytał, czy koszty 

związane z jego utrzymaniem, będzie w gestii Spółdzielni, czy dalej będzie po stronie 

Gminy? 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że z dniem 1 lipca br. wszelkie 

koszty związane z utrzymaniem będą po stronie Spółdzielni.  

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/8/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska omówiła projekt uchwały i wyjaśniła główne zmiany 

w budżecie. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

gminy na 2020 r. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

zmian budżetu gminy na 2020 r. stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVIII/9/20 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Stargard  
 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania 

Skarbnika Gminy Stargard 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

odwołania Skarbnika Gminy Stargard stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

AD 3. Sprawy różne 

Radny Maciej Lipka zapytał, na jakim etapie jest inwestycja budowy szkoły modułowej 

w Grzędzicach? Ponadto zapytał, czy spełniają one oczekiwania Dyrektora Szkoły? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski  wyjaśnił, że inwestycja jest na ukończeniu, trwa składanie 

dokumentów o zakończenie budowy obiektu. Ponadto Wójt dodał, że ze szkoły płyną sygnały 

zadowolenia. 

Radny Janusz Łojko zapytał, czy Gmina jest przygotowana do wyborów prezydenckich, 

które mają odbyć się 25 maja br.? Ponadto zapytał, czy Gmina zachęca mieszkańców 

do wzięcia udziału w wyborach, gdzie za dużą frekwencję w wyborach, OSP mają otrzymać 

wozy strażackie? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział,  że udział w wyborach jest dobrą wolą 

mieszkańców, a zadaniem Gminy jest przygotowanie wyborów. Następnie powiedział, 

że w chwili obecnej trwa przygotowywanie lokali wyborczych, ponadto pracownicy urzędu są 

zaangażowani w należyte przygotowanie wyborów. 
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AD 5. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie 

komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

 

Monika Nikołajew 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Przybyszewska 


